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) EEEZ @minvws.ni]512e 5.1.2e

From: )

Sent: Thur 1/27/2022 2:50:49 PM

Subject: RE: Update RegioPlus iz TF

Received: Thur 1/27/2022 2:50:49 PM

Ha ERE,

Is een zinnige by pass een verwijzing in de brief die woensdag uitgaat naar de eerstvolgende COVID-brief, en dan daar laten

landen? Voor de parlementaire behandeling maakt dat niet uit (en een olifant eet je ook in kleine stukjes ©).

Groet,

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

@ minvws.nl

ver:IEEEEERer rvsn>Verzonden: donderdag 27 januari 2022 15:46

512e
|

512 5.1.2 ) SEE @minvws.nl>; 5.1.2¢ |
5.1.2e SEER @ minvws.nl>; 5.1.2e @minvws.nl>;

5.1.2e CPI)
512e  5.1.2e |ga @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update RegioPlus iz TF

Allen,

Eerder vanmiddag is overleg met IRF geweest. heeft daarbij aangegeven dat we 7 van de 8 maatregelen zelf dekken uit

eigen middelen, alleen long covid niet. Dat willen we generaal laten dekken. IRF had natuurlijk bezwaar tegen generaal dekken

van claim. Vanmiddag is ook breder gesprek tussen IRF en FEZ over generaal dekken van covid-claims. Fin zit op lijn dat dit

alleen nog kan voor zaken als testen, vaccineren en PBM. Af is gesproken dat wij maandag een nieuw overleg hebben, waarbij
wij concept kabinetsreactie bespreken en overzicht van welke maatregel wat kost, inclusief onderbouwing (voor alle 8

maatregelen).

Ik heb net contact gehad met PDC over de brief waarin de kabinetsreactie moet landen. Komt er eigenlijk op neer dat ze morgen

uiterlijk 15 uur een concept bij moeten hebben. De brief wordt dan vrijdag einde van de dag naar de interdepartementale
werkgroep gestuurd en naar de van VWS. Maandag om 15 uur moet een versie naar het DOC en maandag einde van de

dag in de tas van de minister. Woensdag verzending naar de MR.

Ik constateer dat de verschillende planningen (hieronder m.b.t. uitvragen t.b.v. kabinetsreactie/kosten, gesprek met Fin en

proces brief van PDC) niet met elkaar passen. Weet echter ook niet zo snel hoe we dat nu moeten oplossen. Hoor graag hoe

jullie daar tegenaan kijken.
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Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt |

Parnassusplein 5] 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

5.1.2e | e-mail: [ER @minvws.nl |

Verzonden: donderdag 27 januari 2022 12:42

Aan: CR PPISR I) @minvws.nl>; ik : ak @minvws.nl>;
5.1.2e Dminvws.nl>;
RFE PEN) JEEFI © minvws.nl>

5.1.2e 5.1.28 ) < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update RegioPlus iz TF

Ha [EER<n EXE

Om een beetje structuur in het proces te brengen; heb ik per actielijn met een format gewerkt (appreciatie, mogelijk in gang te

zetten acties, tekst voor in brief). Niet alles is al in te vullen, maar vraagt eerst nadere duiding/besluitvorming. Zie bijlage voor

de opbrengst tot nu toe, nog wel work-in-progress.

5.1.2e )

@minvws.nl>;

Implementatiestrategie
Een aantal actielijnen vragen om acties van derden en grijpt diep in op hoe organisaties daarin opereren. Dat vraagt naar mijn

mening om meer dan alleen verwijzen naar wat anderen moeten gaan doen. Enerzijds omdat het daarmee niet automatisch

goedkomt (en je er straks wel op afgerekend wordt als MLZS) en anderzijds omdat je ook wat te bieden hebt (kennis,
uitwisselen goede voorbeelden, doorvragen, aanspreken) en omdat je zicht op de voortgang wilt houden.

Onder actielijn 5 heb ik voor het regionaal werkgeverschap uitgewerkt hoe een dergelijke implementatiestrategie er zo praktisch
mogelijk uit kan zien op korte termijn. Dit is ook toepasbaar op andere aanbeveling in het rapport. Ik begreep echter ook van

dat er over de implementatiestrategie al nagedacht wordt in de taskforce en dat daar een stuk voor ligt vanavond met

wat opties. Voor nu dus ter info/inspiratie; morgenochtend kijk ik samen met [BEY hoe verder na taskforce vanavond.

Uitvraag RegioPlus
Met RegioPlus heb ik de uitvraag naar goede voorbeelden onder de regio’s afgestemd, maandag einde dag komen daar de eerste

opbrengsten van terug (de need to haves); later die week komende dan de nice tot haves. In die uitvraag expliciet ook gevraagd
naar wat goede voorbeelden als meest ‘taaie’ of als grootste belemmering hebben ervaren; omdat daar de sleutel tot opschaling
zit. Dat biedt mogelijk inzicht in waar de implementatiestrategie straks op gericht kan zijn.

Financién

Zoals ik gister al schreef, is het nu nog niet mogelijk om met een kostenplzatje te komen op de verschillende onderdelen, omdat

we zelf onvoldoende scherp hebben wat voor activiteiten we precies vragen van ze. RegioPlus kan dus niet inschatten wat het

kost en - belangrijker — er moet aan de kant van RegioPlus ook draagvlak onder de regio’s zijn over hoe eea aan te vliegen. Het

is niet even u vraagt, wij draaien. Komt uiteindelijk altijd goed, maar wel even volgens een zorgvuldig proces via de regioraad
waarin ze zelf ook met elkaar bepalen hoe dat het beste te vertalen naar concrete activiteiten. Pas daarna kan een fatsoenlijke

begroting worden opgesteld. Nu zeggen dat ze X en Y moeten doen, zonder dat ze aan tafel hebben gezeten en zonder dat ze er

zelf over hebben kunnen nadenken, werkt averechts in het proces hierna.

Ik zou in het overleg met FIN nu inzetten op:

A) Geld voor de implementatiestrategie (zelf te dekken uit de 80 min. cq de 10 min.).
B) Geld voor SectorplanPlus opleidingsinspanningen voor combibanen (idem)

C) Geld voor long-covid (PM, deze buiten de 80 min. houden - is andersoortig van aard (steun aan individuen) en kan om

groot geld gaan).

De rest kan uit bestaande middelen (Regioplus-subsidie, de NZR 10 min) worden gefinancierd.

Hoofdlijnen reactie

Meer algemeen denk ik dat de reactie op dit rapport voor nu uit de volgende hoofdlijnen kan bestaan:
- Warm omarmen van het rapport.
- Weergave van de implementatiestrategie: hoe gaan we op korte termijn regio’s/organisaties ondersteunen die hierop (de

verschillende actielijnen) ambitie hebben en welke rol spelen sopa’s daarin.
- Weergave al in gang gezette acties:

o Uitvraag goede voorbeelden plus eerste opbrengst.
o Uitwerking van actielijn 6: de route naar de zorg
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o Uitwerking van actielijn 7: uitvraag concrete functieprofielen en opnemen daarvan in COZO.

o Uitwerking van actielijn 8: vol aan de slag met de implementatie ervan (vraagt volgende week nog formele

bevestiging naar EZS).

Tot zover even de opbrengst van onze inspanningen vanuit het EXE
Groeten

Verzonden: woensdag 26 januari 2022 14:20

Aan: CREEL) <

Onderwerp: RE: Update RegioPlus iz TF

Nee en daar gaat RegioPlus niet mee komen. Op basis van wat we nu hebben (dit beeldrapport); hebben we namelijk geen
concrete vraag aan RegioPlus wat we van hen verwachten wat zij voor ons gaan doen in de uitwerking van dit rapport.

Wat wel concreet is; is actielijn 6 en actielijn 8. Maar daar geldt voor dat RegioPlus al een hoop geld (ad 1 min. per jaar) krijgt
voor de contactpunten; dat de EZS inspanningen tbv zorgreserve uit de 10 min. gefinancierd kunnen worden; en voor het

algemeen ophalen/analyseren/verspreiden van goede voorbeelden RegioPlus al 18 min. per jaar aan reguliere subsidie ontvangt.
En de IRF kijkt natuurlijk naar de 80 min. voor dit jaar.

Mijn suggestie voor nu zou zijn:
- Ik zet de verschillende actielijnen op basis van een format bij elkaar; daarin worden ook de concrete acties benoemd voor

zover in te vullen. Ik zal kijken of daar een financieel plaatje aan te hangen is.

- Laten we dat morgenochtend bespreken en richting bepalen.
- Vervolgens formuleren we expliciete vragen aan de partijen die aan de lat staan, en vragen hen met een kostenplaatje te

komen.
- Daar moet onze onderbouwing vandaan komen.

Voor de brief kunnen we volgens mij genoeg melden om de TK comfort te bieden dat hier voortvarend mee aan de slag zijn. Dan

gaat het in ieder geval om actielijn 6 en 8; daar is al dekking voor.

van: IEEEGED)ERED0 ninvws.ni>
Verzonden: woensdag 26 januari 2022 13:44

5.1.2e SRE-LY) Dminvws.nl>;
@ minvws.nl>; @minvws.nl>

cc: 612  5.1.2¢ |J& @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update RegioPlus iz TF

BEEZ], geeft Regioplus wel vandaag een indicatie van eventuele kosten? Dat hebben we namelijk nodig voor overleg met IRF

morgen.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt |

Parnassusplein 5] 2511 VX | Den Haag |
I 0 El | Den Haag|

e-mail: [ENE @minvws.n |

Verzonden: woensdag 26 januari 2022 12:52

AS: EERE) < minvws.nl>; ) 4

< 51.2e Dminvws.nl>; ) minvws.nl>;

@minvws.nl>;

@minvws.nl>
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IEEEEEGs
Onderwerp: Update RegioPlus iz TF

Ha,

Net met gezeten. Belangrijkste punten:
- RegioPlus heeft gister een uitvraag onder de 14 regio’s voorbereid. Ik heb met RegioPlus besproken dat deze uitvraag

niet enkel moet gaan om welke goede voorbeelden er zijn op de verschillende actielijnen. We willen juist ook inzicht in

welke randvoorwaarden er nodig waren/ op orde moesten worden gebracht vadérdat het is gaan lopen. Welke grote
hobbels moesten genomen worden, voordat het echt een succes werd? Daar zit de sleutel tot opschaling straks; alsmede

de sleutel tot invulling van onze rol.

- RegioPlus ziet wel heil in het opnieuw afstoffen van het geheel dat we voor het vorig programma hebben opgezet

(campagne, ontdekdezaorg.nl, landelijk telefoonnummer, de regionale contactpunten (IkZorg-punten) en wat daar verder

nog omheen is georganiseerd). Geven wel aan dat het logisch is dit wel in lange termijnperspectief van de tekorten te

zetten; niet enkel op de korte termijn van de coronacrisis.

Procesafspraken
- RegioPlus komt vandaag nog met een mail naar ons (zodat wij ook kunnen verwijzen/op baseren in onze brief) met

daarin drie elementen:

o Akkoord op de uitvraag (zit alles erin, worden echt de goede vragen gesteld). Kunnen wij weer als actie opnemen

in de brief.

o De planning van de uitvraag (wanneer verwacht RegioPlus de uitkomsten van de uitvraag op te leveren - ik heb

gekoerst op maandag).
o Hun visie op het afstoffen van de ‘sluitende aanpak’ zoals dat in het vorig programma heette; met als boodschap

dat ze hier graag met ons verkennen hoe dit op korte termijn verder uitgewerkt kan worden. Dit kan een

mooie/goede invulling zijn voor lijn zes. Ook daar voor nu een procestekst voor in de brief.

Tot zover even, ik verwerk eea in een appreciatie per punt.

Groeten


